



EAST ASIA SEND INTERNATIONAL LTD.

Unit 603, 6/F., Max Trade Centre, 23 Luk Hop Street, San Po Kong, Kowloon.
Tel: (852) 2715 3363 Fax: (852) 3743 0301 Email: eascacc@send.org

自動轉賬回應表 Direct Debit Response Form

(請以正楷填寫所有資料 Please use BLOCK letters)

姓名 Name : (中) _____ (Eng) _____

地址 Address : _____

聯絡電話 Phone No : _____ 電郵 Email : _____

所屬教會 Church : _____

我願意收取國際差傳協會通訊 電郵 郵寄

奉獻項目 Donation item

每月 monthly

行政經費 General Expenses \$ _____

事工經費 Ministries Expenses (項目 item : _____) \$ _____

宣教士經費 Missionaries support (姓名 Name : _____) \$ _____

其他 Other (項目 item : _____) \$ _____

自動轉賬手續 How to set up Direct Debit Authorisation

- 1) 填妥「直接付款授權書」並簽署。
Fill out and SIGN the Direct Debit Authorisation form.
- 2) 直接付款授權書上之「債務人參考」一欄，請填上閣下的電話號碼。
Please write your telephone no as the Debtor's Reference on the Direct Debit Authorisation form.
- 3) 請把直接付款授權書副本連同此回應表郵寄或電郵 eascacc@send.org 至本會。
Please forward a copy of the Direct Debit Authorisation form & this Response form to SEND by post or email to eascacc@send.org
- 4) 請將直接付款授權書正本親自交回你的銀行。
Please return the Direct Debit Authorisation form to your bank **in person**.

備註 Remarks

- 1) 奉獻港幣\$100 或以上，可憑收據申請稅項減免。
Donations of HK\$100 or above are tax deductible in Hong Kong.
- 2) 差會將在每年財政年度向自動轉帳捐款者發出總計收據一次。
SEND will issue an annual donation receipt to autopay donors.

*個人資料只用於寄發收據及本會通訊 Personal information will only be used for sending donation receipts and our Newsletter.